

ASK Bestyrelse – dagsorden 8. januar 2026 kl 17.00 -19.30

Deltagere: Jane (første del af mødet), Benny, Line, Louise, Mette, Minna, Nete, Marianne, Viktorija og Bettina

Fraværende: Nanna

Referent: Bettina

1. Kl. 17.00 – 17.05

Valg af ordstyrer og referent

2. Kl. 17.05 – 17.30 v. Jane

Dialog med Jane

Vi diskuterede, om der skulle være en egenbetaling fra konkurrenceløbere til at dække en del af trænerudgift i forbindelse med konkurrencer. Fra næste sæson kommer der en ekstra betaling på kr. 50 pr deltager ved konkurrencer til at dække en del af den udgift, der følger med at have en eller flere trænere med til konkurrencer. Maja og Sophia bliver sat på lektionsplanen om mandagen til privatlektioner, i det omfang de kan.

Tidspunkterne for at booke tid i spinner udvides, så flere får mulighed for at være i spinneren – Maja tager nogle tider mandag og onsdag om eftermiddagen/aftenen.

Vi sætter ekstra træner på, når springselen på isen skal bruges, så der kan være normal træning selvom springselen bruges.

Juletræningen gik godt, det var god træning og der var tid til hygge imellem træningerne.

Vi udvider trænertruppen så Dasha bliver træner fra næste uge. Der kommer flere træninger, hvor der er to trænere på.

Der indkøbes Sjippetov til shop

Maskinerne i styrkerummet er gamle og flere er i stykker – styrkerummet trænger generelt til en opdatering. Bettina undersøger om det er kommunen, der har maskinerne, eller om det er noget, vi selv skal klare.

Jane finder holdrepræsentanter eller mentorer fra B1 og B2, der kan være mentorer på løbere fra de andre hold.

Jane er del væk til konkurrencer i foråret, det går ud over især B1, vi spørger derfor Isalena eller Tanja fra Sport om de vil være vikar de gange, Jane er væk.

Der er 3 A-løbere, der gerne vil ind på sport. Jane vurderer at vi prøver det af – og fra næste sæson flytter mærke 5 til voksen holdet, som så bliver delt i et begynder og et B2.

A træningen er for alle A løbere i klubben
Jane holder fri 3 dage i uge 8
Der er en håndfuld løbere der flytter hold i den nærmeste fremtid.

3. Kl. 17.30 – 17.50 v. Bettina

Nyt fra formand

Der skal aftales et nyt møde for opfølgning på strategi om trivsel. Mette og Nete hjælper med dagens program.

Tidspunkt for mødet sendes ud snarest.

Opfølgning på handlingsplanerne for trivsel – der hygges i glasburet om søndagen. Vi følger op på nye medlemmer.

Vi ønsker brætspil, der kan bruges i pauserne mellem træninger.

Der er holdt holdmøder på alle hold og Bettina har været i direkte dialog med enkelte løbere. Fremover tages der direkte kontakt til forældrene tilfælde af dårlig trivsel.

Vi ønsker at komme af med skøjteudlejning fra næste sæson. Bettina tager kontakt til Dinah og begrundet vores valg, som er meget arbejde for få penge og at skøjterne generelt er i ret dårlig stand, så det giver en del problemer. Til gengæld vil vi få penge ind på andre måder – f.eks DHL stafet, Royal Run eller andre steder vi kan bidrage med et stykke arbejde.

Vi arbejder på at få brugsret til det lille køkken – evt sammen med hockey.

4. Kl. 17.50– 18.00 v. Benny

Økonomi

Benny har lavet aftale med revisor snarest.

Foreløbig ser det ud til at vi kommer ud af året med et underskud, som er større end det vi havde budgetteret med.

Vi har søgt 100.000 kr. ved OK fond til brug på trivsel i klubben - vi afventer svar

Vi ønsker at søge flere penge fra fonde.

5. Kl 17.45 – 18.00 v. Marianne

Kommunikation

Marianne gennemgik vores kommunikationsplan – hvor der skal være mere fokus på intern og ekstern kommunikation. Hvordan vi bruger de forskellige kanaler, hvornår og hvordan vi sender information ud. Og en gennemgang af vores hjemmeside

Der er udarbejdet et årshjul med alle aktiviteter for året. Hjulet printes og hænges op på opslagstavlen

6. Kl. 18.00 – 18.20 v. Line og Louise

Camp

Line og Louise arbejder videre på budget og kontakten til Astrid fra Holland.

Camp er fra mærke 4 og op (undtagen hvis man har vundet den) Pris bliver 2500 kr for 12 istræninger, 3 dans og 3 off ice. Hele hallen reserveres i hele perioden.

7. Kl. 18.30 – 19.10

Diverse

Bettina undersøger om vi kan få mere is i vinterferien, så vi kan lave ekstra vinterferietræning.

Bestyrelsens hjørne tirsdag den 27. januar kl 20 – 21 i glasburet – her har medlemmer mulighed for at stille spørgsmål, komme med input eller lign.

Bettina afventer svar på om vi må flytte skabe i kælderen og om vi kan få lov at bruge det lille køkken

Næste møde: 3. feb eller 5. feb kl 17